
BESLUITENLIJST PRESIDIUM woensdag 6 februari 2019

Aanwezig: de heer J.G.A. Paans (vz), de heer J.C. Brand, de heer H.H. Erdogan, de heer A.C. Strop,
de heer H.F. Verweij, de heer M. Stout, de heer T. Stam, mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)
Aanwezig bij agendapunt 3 over AV middelen: de heer H. Koevoet

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda vast.

2 Vaststellen verslag 16 januari 2019
Besluit
Het verslag van 16 januari wordt ongewijzigd vastgesteld.

Bespreekstukken

3 Oriëntatie vervanging AV middelen
Besluit
Het presidium wordt geïnformeerd over mogelijkheden. De projectleider zal een
overzichtslijst maken ten behoeve van het plan van eisen. Alle informatie wordt via de
griffie aangeleverd.

4 Terugblik vorige raadsronde en mededelingen
Besluit
Het presidium blikt terug op de commissies en raad van januari. De vergaderingen waren
voor het eerst in Landvast, ervaringen worden uitgewisseld. Aandachtspunten zijn
gemeld aan Landvast.
Vergaderdiscipline en de wijze van behandelen stukken komt aan de orde, deze
onderwerpen komen op de agenda terug van de bijeenkomst van het presidium op 15
februari.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

5 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Op 12 februari is één integrale commissie Grondgebied, Bestuur, Samenleving.
Voorzitter is dhr. Brand, de commissie start om 19.30 uur.Presidium is blij met de
aanpassingen in de voorraadagenda. Er is een betere verdeling over de maanden en
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prioritering is aangebracht.

6 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
De RIB Principeverzoek Oost Kinderdijk wordt deze raadsronde niet behandeld. De
overige stukken worden geplaatst op de agenda van de integrale commissie
Grondgebied, Bestuur, Samenleving van 12 februari.

Sluiting

7 Rondvraag
Besluit
De heer Verweij vraagt naar de activiteiten rond de verkiezingen van 20 maart. Er wordt
geen markt georganiseerd op het Makado. Partijen plakken zelf de verkiezingsposters op
de borden.
De heer Stout vraagt of de links naar de audiobestanden van vergaderingen op een beter
vindbare plek kunnen komen op de website. Griffie neemt dit op met communicatie.
De heer Brand vraagt aandacht voor communicatie over de start van de verbouwing van
het gemeentehuis (18 februari).

8 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.
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